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Zentai Oszkár
Tisztelettel ktjszĺinti a megjelenteket, az Emberi Erőforrás Bízotĺság2015. évi7. rendes ülését
megnyitja. Megállapítj a, az Emberi Erőforľás Bizottság 12 főve| hatźtrozatképes. Javaslatot
tesz az iilés napiľendjéľe, majd szavazásra bocsátja:



Napiľend:

I. Áffuházotthatásktiľbenmeghozhatódtintések:

1. A Jĺizsefuáľosi Kábítószerügyi Egyeztető Fĺírum 2014. évi beszámolója
Előterjesztő: Dr. Ferencz orsolya - Józsefvárosi Kábítószerügłi Egłeztető Fórum
elnöke
(írósbeli előteľj esztés)

2. Javaslat szerv ezetek beszámolóinak elfogadására
Előterjesztő: Dr. Bojsza Krisztina - Humánszolgáĺtatási Ügłosztály vezetője
(ír ás b eli előterj eszté s)

3. Javaslat a 20!5. évi ,,Jĺízsefvárosi Szociális Munkáért'' szakmai kitÍintetésre
Előterjesztő: Zentai oszkár - Emberi Erőforrás Bizottsóg elnöke zÁnr Üĺrs
(ír ás bel i e lőterj eszté s)

4. Javaslat hátľalékkezelési támogatás iránti kérelem elbírálásáľa
Előteľjesztő'. Sántha Péteľnĺź - aĺpolgóľmester zÁnr Üĺrs
(írás b eli előterj e sztés)

[I. Képviselő.testĺileti előteľi esztések:

1. Javaslat fellebbezések elbíľálásáľa szociális támogatás ĺigyben
Előterjesztő: Sántha Péterné _ alpolgármester ZART ULES
(íľásbeli eIőterj esztés)

2. Javaslat háziorvosi praxis elidegenítéséľe
Előterjesztő: Dr. Kocsis Móté _ polgĺźrmester
(íľásbeli előterj esztés)

3. Javaslat házioľvosi pályánat elbíľálásáľa
Előterjesztő: Dr. Kocsis Máté _ polgĺirmester
(ír ás b e l i e l ő terj e s zt,é s)

4. Javaslat étkezési térítési díjakkal kapcsolatos döntések meghozataláľa
Előterjesztő: Dr. Kocsis Máté - polgármester
(írásbeli előterj esztés)

5. Javaslat źů|amháztartáson kívüli szew ezet támogatására
Előterjesztő.' Dr. Kocsis Máté - polgármester
(ír ás b eli el őterj eszté s)

::



6. Javaslat az égbaj|atvá|tozást okoző kiirnyezetszennyezés elleni felhíváshoz va|ő
csatlakozásra
Előterjesztő: Dr. Kocsis Máté _ polgórmester
(ír ás b eli előterj e s zté s)

Zentai Oszkáľ
Megállapítja, hogy 12 igeĺ, 0 nem, 0 hrtőzkodással a Bizottság elfogadta az alźĺbbi
napiľendet.

t7l./2015.(X.2l..) sz. EMBI határozat (12 ieen,0 nem szavazattal.0 taľtózkodás mellett)

Az Emberi Erőforľás Bizottság az a|źlbbi napirendet fogadja el:

Napiľend:

I. Átľuházott hatáskłiľben meehozható dtintések:

1. A Józsefvárosi Kábítĺószerügyi Egyeztető Fórum 2014. évi beszámolója
Előterjesztő: Dr. Ferencz orsolya - Józsefllárosi Kábítószertigłi Eg1leztető Fóľum
elnoke
(ír ásb eli előterj es ztés)

2. Javaslat szerv ezetek beszámolóinak elfogadásáľa
Előterjesztő: Dr. Bojsza Krisztina - Humánszotgáltatási ĺJglosztóly vezetője
(ír ósbeli előterj e s ztés)

3. Javaslat a2015. évi,,Józsefuárosi SzociáIĺs Munkáért,' sza|<mai kitiintetésľe
Előterjesztő: Zentai oszkár - Emberi Erőforľás Bizottsóg elnoke Z/iRr tjĺĺs
(ír ósbeli előterj esztés)

4. Javaslat hátľalékkezelési támogatás iľánti kéľelem elbíľálására
Előterjesztő: Sántha Péterné - alpolgármester ZÁRT Üĺrs
(ír ásbelt előterj eszté s)

II. Képviselő.testiileti előteľiesztések:

t. Javaslat fellebbezések elbíľálására szociális támogatás ĺigyben
Előteľjesztő: Sántha Péterné - alpolgármester ZART ULES
(ír ásb eli eĺőterj es ztés)

2. Javaslat házĺorvosi praxis elidegenítéséľe
Előterjesztő: Dr. Kocsis Móté - polgórmesteľ
(ír ásb eli előterj e szté s)



3. Javaslat háziorvosi pá.Jyázat elbírálására
Előterjesztő,. Dr. Kocsis Máté _ polgármester
(ír ás b eĺ i előterj e szté s)

4. Javaslat étkezési térítési díjakkal kapcsolatos diintések meghozata|ára
Előt erj e sztő : Dr. Ko c s is lllÍcité _ poĺ gcÍrme s teľ
(ír ásb eli előterj eszté s)

5. Javaslat á||amhántaľtás on kívüIi szerv ezet támogatásár a
Előterjesztő: Dr. Kocsis Máté - polgármester
(ír ás b e li eĺ ő terj e s ztłé s)

6. Javaslat az éghaj|atváůtozást okozĺó környezetszennyezés elleni felhíváshoz va|ő
csatlakozásra
Előteľjesztő: Dr. Kocsis Máté - polgármester
(ír ásb eĺi előterj esztés)

I. Átľuházott hatásktiľben meehozható dtintések:

Zentai Oszkár
Atruhź.ĺ:ott hatáskörben meghozható döntések, ktilön ttttgyalásra javaslatot kér. Megadja a
szót Komássy Ákos képviselonek.

Komássy Áko'
Az Il T ., Il Z-es napirendi pontokat kéri külön tár gy alásta.

Zentai oszkáľ
További külön tárgya|ásrajavaslat nincs, a blokkban maradt előterjesĺések együttes vitáját
megnyitja.Lezáqa,majdszavazásrabocsźftjaahatározati javaslatokat.

Napiľend Il1'. pontja: A Józsefváľosi Kábítószeľĺigyi Egyeztető Fĺóľum 20t4. évi
beszámolója

Előteľjesztő: Dr. Ferencz orsolya - Józsefiárosi Kábítószerügyi Egyeztető Fórum
elnöke
(írásbeli előterj esztés)

A napirend I/1. pontját kültin tárgya|ásra kikéľték.

Napirend I ĺ2. p ontja: Javaslat szerv ezetek b eszámolĺíinak elfo gadására
Előterjesztő: Dr. Bojsza Krisztina - Humánszolgáltatási Üg,,osztály vezetője
(ír ásb eli előterj eszté s)

A napirendllz. pontját kůilön tárgya|ásra kikérték.



Napiľend I/3. pontja: Javaslat a 20|5. évi ,,Jĺízsefvárosi Szociális
kitüntetésre

Előteľjesztő., Zentai oszkaľ - Embeľi Erőforrós Bizottság elnoke
(írásbeli eIőterj eszté s)

Munkáéľt'' szakmai

zÁnr tjĺrs

A napirend túrgyaldsa zdrt iilés keretében történt az Mön. 46.s Q) bekezdése éľtelmében. A
napirend tárgyaldsa sordn elhangzottakat és a meghozott 172/2015.(X21.) sz. EMBI

Itatdrozatot a zdrt iilésről késziilt jegyzőkönyv tartalmazza

Napirend I/4. pontja: Javaslat hátra|é|<kezelési támogatás iľánti kéľelem elbíľálására
Előterjesztő: Sántha Péterné - alpolgármester zÁnr ijĺrs
(írósbeĺi előterj esztés)

A napirend túrgyaldsa zórt iilés keretében ttirtént az Mön. 46.s (2) bekezdése értelmében. A
napirend tárgyaldsa sordn elhangzottakat és a meghozott 173/2015.(X.21.) sz. EMBI

határozatot a zdrt iilésrdl késziilt jegyzőktinyv tartalmaąa.

Napiľend Il1. pontja: A Józsefváľosi Kábítószeriigyi Egyeztető Fórum 2014. évi
beszámolója

Előteľjesztő., Dr. Ferencz orsolya - Józsefvárosi Kábítószerügłi Egyeztető Fórum
elnoke
(írásbeli előteľj e sztés)

Zentai Oszkáľ
Napirend vítáját megnyitj a, megadj a a szot Komássy Ákosnak.

Komássy Ákos
orül annak, hogy elkészült mindkét beszámolój a a KábítőszeľĹigyi Egyeztető Fórumnak.
Józsefuaľosban továbbra is vannak drogtanyák, azza| a kül<jnbséggel, hogy a hepatitis C
fertőzés is tragikus nagyságura nőtt. Azon kíviil, hogy a drogfogyasztőkat biĺnozőként
kezelik, más újdonságot, sem cselekvési tervet nem talál a beszámolóban. A kábítószer
helyzet Józsefuaľosban nem jobb, hanem rosszabb, mint évekkel ezelőtt.. A Kábítószeriigyi
Egyeztető Fórumnak nem sok hasznát |éńja, nem tudja támo gatru a beszámoló elfogadását. A
hepatitis fertőzöttség alakulása sajnos tökéletesen alźthtnza azt, hogy igenis van pĺobléma
annak az árta|omcsĺikkentő prevenciónak a felszźlmo|ásźxal, aĺrlit a többség a KEK Pont
kiĹildtizésével meglépett. A droghelyzet Jőzsefvárosban és Budapesten is fokozatosan ľomlik,
mint sem javulna.

Zentai Oszkár
Me gadj a a szót v źiaszadásr a F er eĺcz ors o lyának.



Dr. Ferencz Orsolya
Nem lepődött meg Komássy Akos véleményén, azon sem, hogy semmiféle szakmai
mega|apozottságú érwel nem támasztotta alá. Erősen vitatható az a hepatitis C statisztika,
amit a bizonyos magukat szakmai orákulumnak nevezo körök nyilvánosságrahoztak. ennek
vitaját a sajtó nyilvánosságábaĺ is lefolytatta, A szakoľvosok áItaI még az adatfęIvéte|
köľtilményeinek a tisztázása is kérdőjeles, főleg azért, mert az adatfelvétel anonim módon
torténik. Valójában semmiféle adat nincs arľa, hogy mennyi a hepatitis C fertozottség valóban
a jőzsefváľosi dľogbetegek körében. Semmilyen mutaĺ.ó rrirrcs, akár a ľelltll3ľségi staĹisztikákat
ĺézve, akár az egészségügyi statisztiktkatĺézve, hogy itt báľmiféle drasztikus romlás tortént
volna. Ellenben azt eIlehet mondani, hogy több 10 ,/o-kal visszaesett az utcaí drogszemét,
jelentősen megnőtt a fe\tárt dľogteľjesztőknek az elfogási statisztikája. Azt nem tekinti jónak,
hogy egy önjelölt civil szervezet egy embernek akezébe ad 19.000 tlit. Az, hogy Komássy
Ákos nem ért egyet a Kábítőszerügyi Egyeztető Fóľumnak a tevékenységével, az a

véleménye, ehhez jogavan' đe ez atestĹilet jelenleg több mint 40 tagból ál1, komoly kőrhtnak,
szakorvosok, a legfontosabb szewezetek, a rendorség, az igazgatői munkaközösség, és civil
szervezetek vesznek részt benne, akik mindennap nagyon komolyan dolgoznak azért, hogy a
he|yzetjavuljon. onmagában a dĺogpľobléma a )ff.I. szźnadban nagyon komolyan źúitatja a
társadalmakat bárhol a világban. Az összes oktatási intézményben elindítják az éIętvęzetésí
ismeretek és készségektaĺtérgyat. Az,hogy józsefuaľosi illetőségű betegek szźlmára az ország
legnagyobb bentlakásos rehabilitációs intézetében, ahol 113 ágyon folyik akezelés,45 oÁ-os

teljes feléptilési rátáva|, ez igenis komoly előrelépés. A Kék Pont tevékenysége idején a
kertiletben az emberek et a ha|éiba se sítették.

Zentai Oszkár
Megadja aszőtdr. Erőss Gábornak.

Dr. Erőss Gábor
Az országos Epidemiológiai Központ aďataival vitatkozik, ezekkel a friss adatokkal, amelyek
mutatják a hepatitis C jźlrváĺy terjedését. A statisztikák és a jőzan ész is ań. mutatja, hogy
embereknek, ha nem bínositják a ttícserét, akkoľ a jźlrvtnyok terjedését segítik elő. Ebben
Iźńjaaz egyeńetó fórumnak a felelősségét. Semmilyen szakmai, civil egyeztető füľumnak sem
tesz jőt, hogyha egy politikus vezeti. Javasolja, hogy ennek a fórumnak avezetését ađja át egy
olyannak, akinek sza\ĺrnai tekintélye van, és nyitottabb a párbeszéďre. Ań. a fajta komplex
megközelítést, amit a drogügy megk<ivete|, a szociá|is kontextust is figyelembe vegyék, egy
ilyen testület létrehozását javasolja. Szívesebben látná, ha nemcsak a drogfüggők, hanem az
alkoholfiiggők segítése is hangsúlyosabban szerepelne aZ anyagokban. Fontolja meg
Képviselő Asszony, hogy átađja a fürum vezetésétegy szakrnaibb jellegrĺ vezetőnek.

Zentai Oszkáľ
Me g adj a a szőt v áIaszađásr a F ercncz ors o lyának.

Dr. Ferencz Orsolya
Ez az oEP méréS nem egy validált mérés volt, hanem maguk a tticseľe állomások anonim
módon, kontrollálatlanul adtak le mintákat, sokszor még annak azonosítása is nehéz volt,
teljes mértékben ellenőľizhetetlen volt. Ezelőtt 5 éwel 72 %o-os hepatitis fertőzöttséget
mutatott ki a Kék Pont. Szakoľvosok és oľvosi intézmények vitatjak, például az egyesítet1.

Szent István és Szent Lász|őkőrhaz mikľobiológiai laborjanak vezetése is vitatja, akiknek a
kezénátmegy Magyaroľszág összes hepatitis és HIV fertőzéses esete. olyan emberek és olyan
szakmai fóľumok vitatják eztafe|mérést, akik sokkal inkább szakmaiak.



Eddig is adták egymásnak abjlt a betegek, de az, hogy egy szervezet egyetlen ember kezébe
odaad minden kontroll nélkül 19'000 tút, majd széttátja a kafiát, ez minden, csak nem
szakmai. Soha nem fog teľet engedni ebben a keľületben, amíg erre lehetősége van, hogy ilyen
tevékenység tovább folyjon. A Kábítószerügyi Egyeztető Fóľum tagsaijelenleg is đolgoznak
azon' hogy egy olyan alternatív steril eszkozzeI valő ellátást biztosítsanak drogbetegek
ľészéľe, alrol vaIódi segítséget nyújtanak. Dľ. Bozay KriszĹina füorvosĺr(i, aki a Ĺoxikolĺ5gia
egyik szakorvosa, jelenleg is đolgozik ezen.Ez nem egy olyan fe|adat, amit másfél nap alatt
meg lehet oldani. Ennek abízottságnak van szakrnai vezetése, dr. Ujhelyi Eszter kanđidátus a
szakmai taľselnök. Azon kívĹil, hogy Józsefuáros Képviselő-testiilete ezzeI a feladattal
megtisztelte, ennek a forumnak a szakmai munkáját harmoĺizá|va összeegyezteti az
onkormanyzat és az egyéb felületek felé, de nem a szakmai vezetését végzi ennek a
Testiiletnek. Amíg a Képviselő-testĹilet arra fel nem kéri, addig nem fog lemondani enől. A
Társaság a Szabadság Jogokéĺt és a Kék Pont volt, akik mind a sajtóban, mind kampanyok
keľetében, mind bírósági perek keretében megpróbáltak megnehezíteni minden értelmes vitát.
A probléma komplexitźsáről tudnak, az Emberbarát A|apitváĺy reĺdezvényein drog-, alkohol-
, játék-, internet- és egyéb fiĺggőségekben szenvedőket kezelnek és az alkoholfiiggőség
kapcsán a Heim Pál Alapítvany is a Kthítőszerügyi Egyeztető Fórumnak a tagsa lett, ahol
elsődlegesen az alkoholfiiggőség a központi kérdés. Az addikcíő az nyilvan solľľéťj, az
komplex kérdés, de foglalkoznak az alkoholbetegségekkel is. Ez a bentlakásos intézmény nem
kizárőIag dľogbetegeknek szól, drog-, alkohol-' játék-, intemet- és egyéb függőknek egyartnt.
Azt gondolj a,hogy egy kicsit alaposabb tájékoződással ténylegesen elvégzett szakmai munka
tekintetében is egy kicsit kevesebb zsigerből megfogalmazott averziő az tobbęt hasznáIna
ennęk azigynek.

Zentai oszkáľ
Megadja aszőt Simon Györgynek.

Sĺmon Gyiiľgy
A kábítőszer problémat két oldalľól kell nézni, a drogfogyasztők oldalaról és a többségi
lakosság oldaláról. Ma ľeggel |źútźk-e ań. a fotőt, amelyen a toxikológiai íntézet előtt sorban
álltak a mentők és a cikk azt ťtrtatta, hogyha a mentők ott állnak, akkoľ más életveszélyben
lévő emberekkel mi lesz. Ez egy valós probléma. A beszámolótő| azért vĺáľt többet, meÍt az
előterjesĺésben van 10 pont, hogy mivel foglalkozik ez a fórum. Ez a|apjtn egy kicsit bővebb
beszámolóru számított. A helyi lakók arta vĺĺľnak javaslatot, hogyan lehetne kiľakni a
lépcsőhĺázakból a drogfogyasztókat, ez egy nagyon fontos tcrbbségi társadalmi kérés, nemcsak
a drogfogyasztőkat kellene ennęk a forumnak védeni.

Zentai oszkár
Megadj a a szőt vźiaszađásta F erencz orsolyának.

Dr. Ferencz Orsolya
A 2014-es év egy relatíve alacsonyabb hőfokon zajlo év volt sok ok miatt, vá|asztásí év volt
és emiatt nehezebb vo|t ezt a munkát szervezni' 2015. januźtr óta havonta tartják a plenáris
üléseket és megalakult a 3 munkacsoport is, minđen hónapban ülésezik. A 2015-ĺis évről egy
tekintélyesebb beszámolót fognak majd beadni. Amit Simon György felvetett, az a
Kĺizbiztonsági Munkacsopoľtnak afe|adata, ahol a polgarőrség, akoztetilet-felügyelet és a
VIII. keľületi Rendőrkapítányság is képviseltetimagźi. Valóban készítenek elő olyan anyagot,
ahol a lakosságnak a tájékoztatźsa, felvilágosítása az elfogadott drogellenes cselekvési
tervĺikben szintén szerepel, hogy eľről minélľészletesębben tudjanak beszámolni.



A Józsefuáros Ujságot is felhasznáIva mćlr próbáltak ebben az igyben tź!ékozÍatásokat adni,
reményeik szeľint ennek megfelelően dolgoznak a civil egyesületek is, ennek az aĺyagnak az
előkészítésén. Egy ilyen anyagot összekészíteni az hőnapokig tart. Mit tegyenek akkor,
hogyha valakit életveszélyes állapotban találnak, mit tegyenek, ha azt ťeItételezik, hogy
illegális tevékenység folyik egy ingatlanban, mik a jogi lehetőségeik, mik adott esetben az
egészségügyi lehetőségeik, vagy drogszemét esetében mit szabad, vagy mit nem szabađ tenni.
A szttlők felvilágosítása ľendkĺvttl fontos, az é|efuezetési ismeľetek és készségek tantfugy
keretében a tanmenetben van egy olyan speciális szülői értekez|et, ahol a pedagógus a
tanfolyamon elsajátított módszer alapján a szülőknek tart egy foglalkozÍatást, egészen
fantasztikus élmény, hogy hogyan lehet egy szülőben azt felébreszteni, hogy tekintsen eÍre aZ
egész kéľdésľe máshogy, mint eddig. Hogyan tud a gyerekével egy olyan ember, aki
hónapokkal előtte nem tudott normálisan szót érteni, mégiscsak, kozeI tud ferkőzni a
gyerekéhez. Az óvodapedagógusok is részt vettek ezena képzésen, azovodavezető Asszony
i s elmondan á, ho gy mit tapasńaltak.

Zentai Oszkár
Megadja aszőt dr. Tárnokiné Joó lldikónak.

Dľ. Tárnokiné Joó Ildikó
A családi háttéľben a kisgyerek is találkozik ezzęI a pľoblémával, valamint több óvodĺának az
udvaľa tele van tiĺvel és egyéb ilyen nyomokkal, ez sajnos a kerületben probléma. Ilyen
szempontból aktívan tészt vesznek abban, hogy a szülőket tájékoztassák. A folyatásźlt vfujak
az oktatćtsnak, mert hasznosnak taľtották.

Zentai Oszkár
Megadja a szőtKomássy Ákosnak.

Komássy Ákos
Jelzi ovodavezető Asszony hozzászőlźlsa kapcsán is, hogy a drogszemét az egy margőja a
kźlbítőszer pľoblémának, ami szęrintę a Józsefuaľosi Közteľület-felügyelet, a
Városüzemeltetés és a Rendőrség alkalmatlanságát huzza aIá. Az egy takaritási probléma.
tudomásul veszi' hogy ez az e|foglaltsága a Józsefuárosi Kerületi Egyeztető Fórumnak, de
szerinte nem ez a központi pľobléma. Nem fogja támogatni ezt abeszálmolót, meľt szeľinte
nincs drogpolitika Jőzsefvárosban. Egy takaĺás Van' ebben szeľepet játsz1k a Fórum, úgy
tesznek, mintha foglalkoznának vele, de közben egyre ľosszabb, egyre nehezebb helyzetben
vannak a fogyasztók, egyre jobban kĺiminalizáItak, egyľe inkább az uldozés táĺgyai. Azt
gondolja, hogy őket is lehet emberként, állampolgárként kezelni, és lehet szakmailag
mega|apozott programokkal fellépni, mint ahogy szĺĺmos budapesti kerĹilet is teszi a
kábítőszer-fogyasńás visszaszoľítása érdekében. SajnáIja, hogy lózsefvárosban nincs erre
tĺjrekvés.

Zentai Oszkár
Y tiaszađtsra me gadj a a szőt Képvi s elő As szonynak.

Dľ. Ferencz Orsolya
Folyamatosan végzik a taknítást, mindennap speciális eszkĺjzĺjkkel. Az EMMI és a JKEF
között létľejött megállapodási szęrződésben kapott speciális céliranyu támogatással tudtak
még tovább javítani, ebből fedeńék a szemé|yi béľeket, az eszkoz tl|Iomtný, ennek
hatékonyságnövelés v o|t az eredménye.



Nem ez a kozponti elfoglaltságuk, hanem ugyanolyan hangsúlyos, mint az összes többi. Van
dľogpolitikźĺja Jőzsefvárosnak, viszont előtte valóban nem volt, még érvényes drog ellenes
stratégia sem Rácz József társelnök vezetése alatt. Nem tartja hatékony segítségnek, amit a
Kék Pont tett, hogy még több tűt osztottak ki, amivel halá|ba segíthettek egy-egy embert.
Nerrl igaz, hogy rnost ez a fórlon nem Ĺesz semĺniĹ, lriszen mintaadó pélĺla ttjbb kerĹileĹ
számárais, ezéttkapnak ennyi meghívást más kerületek KábítószerEgyeńető Fórumaira. ok
nagyon hálás an kö szö nték a tap asztalatc s erét.

Zentai Oszkáľ
Megadja a szőt Bálint Gergelynek.

Bálint Gergely
Szerinte egy mondat sem hangzott el a beszámoló tarta|máĺő|. A beszámolóból az tiĺnik ki,
hogy teljesítette a Fórum azokat a foľmai, jogszabá|yi feltéteIeket, amelyek alapján, mint
legitim intézmény működhet. Ez elfogadhatő, đe sajnos nem Iátja azt,hogy hogyan mfüiidott,
hogy mi a tevékenységének a nagy része, hogy mennyiľe volt mfüödőképes. Nem javasolja
elfogadhatónak eń. a beszámolót, meľt nem tudja ebből megítélni, hogy a kerĹiletnek hasznos-
e, hogy ez a Fórum működik. Pénzugyi beszámolót sem lźtt, bár tudja, hogy ez egy civil
kezdeményezés' Felmeru|t az a kérdés, hogy egy ekkora Fórum minden péruugyi támogatás
nélkiil hatékony tud-e lenni.

Zentai Oszkár
Y źiaszadásr a me gaď1 a a szőt Képvi s e l ő As szonyn ak.

Dľ. Ferencz Orsolya
Ez egy szakmai beszámoló. Az egyébként hozott döntésekĺől és a Drogellenes Stľatégiától, a
Cselekvési teľvtől elkezdve és az egyes tiléseknek az em|ékeńeto hozzźférhetőek az
intemeten. Rendszeresen tźĄékoztatót adnak róla. Sokadszorra ismétli el, hogy a Fórumnak
nincsen költségvetése, és nem kezel kozpén^, tagJaí díjazás nélkiil, önként |átjzk e|

tevékenységüket. Ha a Képviselő-testiilet ebben az ugybeĺ szeretne másképp állást foglalni,
ennek örĹil, de jelenleg ez a heIyzet. Javaslatokat tehet, mind szakmai, mind pénzugyi
vonatkozásban, de enoI az EMBI és a Képviselő-testület dönt. Ez egy háttér, egy szakmai
műhelymunkát v é gzó testĹilet.

Zentai Oszkáľ
Dr. Erőss Gábornak ađ szőt.

Dr. Eľőss Gáboľ
Pont az ilyen szakmainak lźúsző vitźlkat lehetne valóban szakmaivá tenni, ha egy sza|rĺnai
vezetőveI tudnának itt beszélni' nem pedig egy politikai vezetővel, mert ez szeľinte nem tesz
hozzá a drogpolitika megalkotásához. Amennyiben nem állnak renđelkezésre steriltűk' akkor
a drogfiiggők nem steľil túkkel lovik egymást, és magukat' Ez kikövetkeztetheto, hogy ez
hozzájáĺulhat a fertozések elkerüléséhez, azza|, hogy Képviselő Asszony elismeľte, hogy
keresnek megoldást a tűcserére. Ha nem úgy lehetetlenítették volna el a Kék Pontot, hogy az
alteľnatív megoldást nem találták meg, akkor még elfogadható lett volna az a |<rítika, arlit
Képviselő As szony me gfo galmaz.

Zentai Oszkáľ
Az e|óterjesztőé a sző.



Dr. Ferencz Orsolya
Emlékezteti a Képviselő Urat aľľa, hogy az EMBI nem egy drogszakmai fórum, ennek a
testtiletnek itt most nem aZ a felađata, hogy drogszakmai kérdéseket vitasson meg. Nem is
fogják ezt tenni. A Kábítószet Egyeztető Fórum az, ott minden eddiginél intenzívebb munka
folyik, minden hónap utolsó cstitöľtokén előre teľvezhetoen összeülnek, és a munkacsoportok
előre naptárbavett nap szerint. Itt nagyon komoly mrrnka folyik, igazábőI a résztvevők 90 %-

ban, vagy még nagyobb arányban szakmabeliek. osszesen 3 képviselő vesz résń ezen az
ülésen, akiknek az a do|guk, hogy a testületek felé kĺjzvetítsék a Fórum szakmai alapon
megfogalmazott á||ásfoglalását. A Kék Pont elképesztő visszaélésekĺe adott alkalmat,
semmilyen módon nem lehetett a továbbiakban támogatni. A tűcseľe, m'int fogalom nagyon
messzire vezet, eruőI orszćlgos, és világméretű vita folyik a szak'rnában. Altalában az ártalom
csökkentés fogalmáľól, és az alacsony küszobri ellátás fogalmáról is. Azt a kérdést lehet
kinyitni, hogy mikor és hogyan tudnak segíteni egy dľogfiiggőnek, ahol az út egy gyógyulás
fuányábamutató a|temativa,és ezen azutonmiľe van szüksége. Az,hogy az onkormányzata
Kék Ponttal felmondta az egyittmrĺködést, az nemjelentette azt,hogy a tevékenységĺiket fel
kell fuggeszteniĺik. ok maguk döntcjttek úgy, hogy innen elmennek. A XIII. kerületi másik
nagy ttĺcsere állomásnak a bezárástú. tényleg aZ aZ onkormányzat tette meg, Az valóban
ellehetetlenítés. Ez nem egy politikai kéľdés, hanem szakmai, ezért van az' hogy ők is
ugyanezt a lépést tették meg. Mive| ez egy komplex probléma, és nem lehet csak az
egészségĹigyi, vagy prevenciós , vaEY a kínálatcscjkkentésre helyezni a hangsúlyt, ezért hońak
létre munkacsoportokat, ugyanis lényeges, hogy együtt lépjenek fel a mar drogfiiggők
győgyításttra, amég dľoggal nem találkozók esetében a megelőzésére, vagy a drogkereskedők
ellen.

Zentai Oszkáľ
Camaľa-Bereczky Ferenc Miklós képviselő kap szót.

Camaľa.Bereczlry Ferenc Mĺk|ós
Mikor lesz túcseľe biztosítva egy olyan civil szervezettel, ami aKEF-nek is elfogadhato, és ez
nyí|vánnem a Kék Pont?

Zentai Oszkáľ
Yá|aszadásramegađjaaszőtazelőterjesńőnek.

Dr. Feľencz Orsolya
Nem vele vitatkoznak ebben a kérdésben, hanem itt egymással homlokegyenest szakmai
vélemények csapnak a hźtttérben {issze, szakorvosok véleménye tér el ebben a kérdésben.
Például a prevenció kérdésében is vita alakult ki, hogy segít-e a diákoknak, ha volt drogfiiggő
ismert embeľek tartanak előadást. Volt olyan szakembeľ, aki azt mondta, hogy igen, meľt
péIdát ad, hogy ki lehet ebből gyógyulni, a másik ań'mondja nem, mert azt szurik le ebből a
gyerekek, hogy drogozott és mégis sikeres lett. Szóval, amennyiben a tűcseľe kérdésľől a
szakmabelieknek sikeriil állást foglalniuk, akkor erről tájékoztatja a fürum az EMBI-I és a
Képviselő-testületet és majd ott a döntéshozók előtt lehet vitatkozni, és arľól dönteni, hogy
kapnak--e e|.lhez any agi támo gatást.

Zentai oszkár
Dr. Erőss Gábornak ađ szőt.
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Dr. Eľőss Gábor
Javasolja, hogy a következő jelentésben szerepeljenek statisztikák, akár fuggelék formájźtban,
hogy legyenek adatok, amikĺől tudnak vitatkozni. Meg|egyzi, hogy az, hogy a XIII.
kerületben is ellehetetlenítik a tl'ícserét, nem érdekes szttmźlra. inkább az a fontos, hogy a
dizźĄner drogok ne teľjedjenek tovább . Az is probléma, hogy a kerületeknek kell megoldania
azt, amit fővárosi szinten kellene kezelni.

Zentai Oszkár
Y á'Iaszađást a megađja a szőt előterj esztőnek.

Dľ. Ferencz Oľsolya
Sajnos mást most nem tudnak tenni, mint figyelik a közéletet, függetlenül a politikai
irányultságátőI az ottani vezetésének, azért hogy megnézzék, hogy ott egy adott kérdésben mi
történik. Például a XIII. keľületi polgármesterľel, aki nem fideszes, de nagyon konstľuktív
megbeszélést folytattak le arľól, hogy egy ilyen pľobléma mit jelent egy kenilet életében. Tóth
József bizonyított annyit a magyar 

'k<jzéletben, hogy az ő véIeményére az ember párttő|
függetlenül odafigyeljen. Képviselő Ur javaslatát köszĺjnettel veszi, továbbítani fogja a Fórum
tagsai felé, és semmi akađá|yát nem látja annak, hogy a jövőben ilyen statisztikai
kimutatásokat mellékeljenek a beszámoló mellé. Esetleg össze is állíthat egy kérdéssoľt, hogy
megkĺinnyítse a KEF munkáját és akkoľ igyekszenek minden kérdésre váIasń' adni.

Zentai Oszkár
Dr. Erőss Gábornak ad szőt.

Dľ. Eľőss Gáboľ
Akkoľ megkönnyítik egymás munkáját, ha |esz statisztikai kimutatás' mert az egy fontos
indikátora arľrak, hogy mennyire sikeľes a drogpolitika egy adott keriiletben. Megegyzi,
hogy a PM páľt tagja és van Zug|őban is PM-es kerületvezetés, lehet, hogy ott is találna
szimpatikus megoldásokat a dľogproblémáva| kapcsolatban Képviselő Asszony. Visszatérve a
statisztikahoz, örülne, ha legközę|ębb kapnanak kimutatást a drogszemét mennyiségének
váItozásáről, de még fontosabb a fertłĺzöttség alakulása, ezek'nek az ađatoknak akźr a
|łírikájat is vĺĺrja.

Zentai Oszkáľ
Y á|aszadásr a me gadja a szőt előterj esĺőnek.

Dr. Ferencz Oľsolya
A Hepatitis C fertőzcjttségi statisztikai kérdés az, bőven 2015 tavasz-nyźr témája, tehát egy
20l4-es beszámolótól nem lehet elvárni, hogy mi történt eddig 2015-ben, ezmajd a k<jvetkező
évben a 2015-cis beszámolóban fog szeľepelni. A PM-nek a zuglői kábítószeľiigyi
tevékenységéről azért nem tud beszámolni, meľt semmiféle érdemi, értékęlhető,
sajtónyilvánosságában zaj|ő ereďméný nem tudnak felmutatni a probléma kapcsĺĺn.

Zentai oszkáľ
További kérdés, hozzásző|źts nincs, a napiľendi pont vitájźLt Iezáqa. Szavazźsta bocsátja a
határ o zati javas l atot :

Az Emberi Erőfonás Bizottság úgy dĺlnt, hogy a Józsefuarosi Kábítószerugyi Egyeztető
Fórum 20 I 4 . évi tevékeny s é géľő l sző|ő b eszáĺrlo|őj át el fo gadj a.
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Felelős: polgáľmester
Határiđő: 2015. októbeľ 21.

Zentai Oszkár
Megállapítja, hogy az Emberí Erőforrás Bizoltság az aIábbí határozatot 7 igen, 4 nem, 1

tartózko cl ás szav azatI.a| elfcl sa Clta :

174l20|5.(X.2|.) sz.EMBlhatározat (7 igen,4 nem szavazatta|, L tartőzkodá$ me|Iett|

Az Emberi Erőforrás Bizottság úgy dĺint, hogy a Józsefuárosi Kábítószeľügyi Egyeztető
Fórum 20 I 4 . évi tevékenysé gérő1 sző|ő beszámolój át elfo gadj a.

Felelős: polgáľmester
Határidő: 2015. októbeľ 21.

Napirend ll f . p ontja: Javaslat szerv ezetek b eszám o lóinak elfo gad ás áľa
Előterjesztő: Dr. Bojsza Krisztina - Humánszolgáltatási Ügłosztáĺy vezetője
(íľ ásb eli előterj esztés)

Zentai oszkár
Köszönti a szeÍvezetek jelen lévo képviselőit. A napirend vitáját megnyitja. Kérdés,
hozzászőIás nincs. A napirend vitájat|ezárja,szavazásrabocsátja ahatározatijavaslatot:

AzBmberi Eľőforľás Bizottság úgy dtint, hogy:

1. eIfogadja a Táľsak a Teleki Tér&t Egyesület (székhely: i086 Bp., Teleki tér 24.) civil
szervezet 2014' évľől szóló szakmai beszámolóját és a 2015. évi tevékenységéről szóló
szakrnai tervét.

Felelős: polgármesteľ
Hatźxido : 201^ 5. októbeľ 2 1 .

2. javaso|ja a Yárosgazdálkodási és Pénztigyi Bizottságnak a kedvezményes bérleti díj
fenntartását a Táľsak a Teleki Térért Egyesület (székhely: 1086 Bp., Teleki tér 24.) részérę
a Budapest VIII. kerület Teleki tér f2. (hĺsz.: 34739l0lN3f) szám alatti helyiség
vonatkozásában.

Felelős: polgármester
Hattlrido: 20t5 . október 21 .

3. elfogadja aFiata| Üvegművészek Egyesülete (székhely: 1085 Budapest, Kőfaragő u. 10.)

civil szervezet 2014. évről szóló szak'rnai beszámolóját és a 2015. évi tevékenységéľől
szóló szakmai tervét.

Felelős: polgáľmester
Hataridő: 2015. október 21.
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4. javasolja a Váľosgazdálkodási és Pénzügyi Bizottságnak a kedvezményes bérleti díj
fenntartását a Fiatal Üvegművészek Egyesülete (székhely: 1085 Budapest, Kőfaragó u.
10.) részéľe a Budapest VI[. keľület Práter u. 65. (hľsz.: 36I28/3lN57) szám alatti
helyiség vonatkozásában.

Felelős: polgármester
Határido: 2015. októbeľ 21 .

Zentai Oszkár
Megállapítja, hogy az Emberi Erőfoľľás Bizottság az alábbi hatźtrozatot If igen,0 nem, 0
tartőzko dźts szav azattal elfo sadta:

175/2015.(X.21.) sz. EMBI hatáľozat (t2 ieen. 0 nem szavazattal.0 tartózkodás mellett)

Az Embeľi Erőforľás Bizottság úgy dont, hogy:

1. elfogadja a Társak a Teleki Térért Egyestilet (székhely: 1086 Bp., Teleki tér 24.)
szervezet 2014. évről szóló szakmai beszámolóját és a 2015. évi tevékenységéről
szakmai tervét.

Felelős: polgármester
Határidő: 20|5. októbeľ 21.

2. javaso|ja a Yárosgazdálkođási és Pénzügyi Bizottságnak a kedvęzményes bérleti díj
fenntaľtását a Tĺáľsak a Teleki T&ért Egyesület (székhely: 1086 Bp., Teleki tér 24.) tészére
a Budapest VIII. keriilet Teleki tér 22. (hĺsz.: 34739l0lV32) szám alatti helyiség
vonatkozásában.

Felelős : polgĺíľmester
Hataľidő: 20|5. oktőber 2|.

3. elfogadja aFiata| Üvegmtĺvészek Egyesülete (székhely: 1085 Budapest, Kőfaragő u. 10.)
civil szervezet 20|4. évről szóló szakmai beszámolójźú és a 2015. évi tevékenységéľől
szóló szakmaitewét.

Felelős: polgármester
Határiđő: 201 5. október 2 1.

4. javasolja a Ytlrosgazdálkodási és Pénzügyi Bizottságnak a kedvezményes bérleti díj
fenrŃartásźú a Fiatal Üvegművészek Egyesülete (székhely: 1085 Budapest, Kőfaragó u.
10.) részére a Budapest VIII. kerĺilet Prźier u. 65. (hľsz.: 36|28l3lN57) szám a|atti
helyiség vonatkozásában.

Felelős: polgáľmester
Határiđő 201 5. október 2 1 .

civil
szőIő
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II. Képviselő.testtileti előteriesztések:

Zentai Oszkáľ
Külön tárgya|ásra javasolja Simon György képviselő a 1116. napirendet. A Bizottság a

blokkban maradt napiľendeket tematikai blokkban szavazza meg. A napiľendi pontok egyĹittes

v itáj át me gnyitj a, Iezárj a, szav azást a b o c s átj a a hatfu o zati j avas l ato kat :

Napiľend IIl1. pontja: Javaslat fellebbezések elbírálására szociális támogatás.iigyben
Előterjesztő: Santha Péterné - alpolgármesteľ ZART ULES
(írósb eli eĺőterj esztés)

Napirend II/2. pontja: Javaslat házioľvosi pľaxis elidegenítésére
Előterjesztő: Dr. Kocsis Máté _ polgĺźrmester
(írás b eli előterj e s ztés)

Az Embeľi Erőforrás Bizottság javasolja a Képviselő-testüIetnek az előteľjesztés
meg!fugyalását'

Felelős: polgármesteľ
Hataridő: 20I 5. oktőber 2f .

Napiľend II/3. pontja: Javaslat házioľvosi páiyánłt elbírálásáľa
Előterjesztő: Dr. Kocsis Máté _ polgármester
(ír ós b e l i e l őt erj e s zt é s)

Az Embeľi Erőforľás Bizottsźĺg javasolja a Képviselő-testĹiletnek aZ előterjeszés
meglárgya|ását.

Felelős : polgĺírmester
Hatátidó : 201, 5 . oktőber 22.

Napirend II/4. pontja: Javaslat étkezési térítési díjakkat kapcsolatos diintések
meghozata|ára

Előterjesztő: Dr. Kocsis Máté _ polgármester
(ír ás b e I i el ő t erj e s zté s)

Az Embeľi Eľőforrás Bizottság javasolja a Képviselo-testületnek az előteľjesztés
megÍérgyalását.

Felelős: polgármester
Hatźniđő : 20 I 5 . oktőbet 22.
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Napiľend IIl5. pontja: Javaslat á||amháztartáson kíviili szervezettámogatására
Előterjesztő: Dr. Kocsis Máté - polgóľmester
(ír ás b eĺi előterj e szté s)

Az Emberi Erőforrás Bizottság javasolja a Képviselő-testĺiletnek az előteľjesztés
megtárgyalását.

Felelős: polgármester
HaÍáridő: 2011 5. oktőber 22.

Napirend II/6. pontja: Javaslat az éghajlatvá|tozást okoző kiirnyezetszennyezés elleni
felhívásho z v a|ő csatlakozásra

Előterjesztő: Dr. Kocsis Mĺźté _ polgármester
(írás b eli előterj eszt é s)

A napirend II/6. pontját kůiliin tárgyalásra kikéľték.

Zentai oszkár
Megállapítja, hogy 9 igen, 0 nem, 3 tartőzkođás szavazattal a Bizottság az alábbi
hatćr o zatokat el fo gadta :

Napirend IIl1. pontja: Javaslat fellebbezések elbírálásáľa szociális támogatás.ügyben
Előterjesztő: Sánthą Pétern,ź - alpolgármester ZART ULES
(írás b eli előterj e szté s)

A napirend tdrglaldsa zárt iilés keretében tijrtént az Mijn. 46.s (2) bekezdése értelmében. A
napirend tárglaldsa sorún elhangzottakat és a meghozott l76/20l5.(X.21.) sz. EMBI

hatdrozatokat a zórt iilésről késziilt jegyzőkönyv tartalmaua.

Napirend IIĺ2. pontja: Javaslat házioľvosi pľaxis elidegenítésére
Előterjesztő: Dr. Kocsis Máté - polgármester
(ír ásbeli előterj esztés)

177l2015.(X.2l.) sz. EMBI határozat (9 igen. 0 nem szavazattal.3 taľtózkodás mellett)
(ľematikni blokkban trirtént a szavazós)

Az Emberi Erőforľás Bizottság javasolja a Képviselő-testületnek az előterjesztés
meglárgya|ását.

Felelős : polgiíľmesteľ
Hattttiđő : 20I 5' oktőber 22.
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Napirend II/3. pontja: Javaslat házioľvosi pályázat e|bíráiására
Előterjesztő: Dr. Kocsis Máté - polgármester
(ír ásb eli előterj e sztés)

178/2015.(X.21.) sz. EMBI határozat (9 igen, 0 nem szavazattal.3 tartózkodás mellett)
(ľematikai blokkban történt a szavazós)

Az Emberi Erőforľás Bizottság javasolja a Képviselő-testiiletnek aZ előterjesztés
meg!árgyalását.

Felelős: polgármester
Határldó : 20I 5 . oktőber 2f .

Napiľend IIl4. pontja: Javaslat étkezési térítési díjakkal kapcsolatos dtintések
meghozatalára

Előterjesztő.' Dr. Kocsis Máté -polgármester
(ír ósb eli előterj e szté s)

179l2015.(X.21.) sz. EMBI határozat (9 ieen' 0 nem szavazattal' 3 taľtózkodás mellett)
(ľematikai bĺokkban tortént a szavazós)

Az Emberi Erőforrás Bizottság javasolja a Képviselő-testületnek az előterjesztés
meglárgya|źsźń.

Felelős: polgármesteľ
Hatźĺidő 201 5. oktőber 22.

Napirend II/5. pontja: Javaslat á||amháutaľtáson kívüli szervezettámogatásáłra
Előterjesztő: Dr. Kocsis Máté - polgármester
(írás b eli eĺőterj es zté s)

180/2015.(X.21.) sz. EMBI hatáľozat (9 ieen" 0 nem szavazattal' 3 tartózkodás mellett)
(Iematikai blokkban tortént a szavazós)

Az Embeľi Eľőfonás Bizottság javasolja a Képviselő-testületnek az előteľjesztés
megtárgyalását.

Felelős: polgáľmester
ljattnidő: f0I5. oktőber 22.

A Bizottság létszáma Komássy Ákos és Vámos Andrea tóvozásávat I0 főre változott.
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Napirend 1116. pontja: Javaslat az éghaj|atvá'Ltozást okozó kiiľnyezetszennyezés elleni
felhívásho z v a|ő csatlakozásľa

Előĺerjesztő: Dľ. Kocsis Máté - polgármester
(ír ásb eli előteľj e s zté s)

Zentai Oszkár
A napirend vitájátmegnyitja. Megadja aszőt Simon György képviselőnek.

Simon Gytirgy
Az előte1esztéssel egyetért, de egy dolgot aggályosnak tart, hogy a domain honlapot egy
magánszemély birtoko|ja, ó az, akí az adatokkal rendelkezik. Az adatvédelmi szabá|yzattlban a
honlapnak a Koztźrsasági Hivatal az adatkezeloje, de ugyanakkot aZ inteľnetjog szerint a
domain tulajdonosa rendelkezik az adatokkal. Ha ez nincs tisńánĺa, az jogosulatlan
adatgffitést is jelenthet. Ezzel, a domian-nal Áder János rendelkezik. Ezt internetjogilag
aggályosnak lartja, hogy egy ilyen honlapot propagálnak, ahol az ađatokd<al magźlnszemélyként
rendelkezik Ader János.

Zentai Oszkár
Dr. Mészár Erika vá|aszo|.

Dľ. Mészáľ Eľika
Maga a felhívás taltĺIhatő meg a honlapon, amiľől Képviselő Úr beszélt. Az e|oteqesztés aľľól
szól, hogy eń a felhívást fogják a saját honlapjukon, illetve a Jőzsefvźtrosi Ujságban
megjelentetni. A testiileti dontés kapcsán nem lát adatvédelmi problémát, de meg fogjĺák nézni,
hogy milyen adatokat keze| a felhívást 1rirtalmaző honlap és a képviselő-testiileti ülésig
tisńézzttk, de itt a hatźrozati pont arrő| sző|, hogy a felhívást minél szélesebb ktirben
propagálják.

Zentai oszkáľ
Megadja aszőt Simon György képviselőnek.

Simon Gytiľgy
Gondolja, hogy az csak elírás lehet, hogy mindkét hatáĺozatijavaslatban ahatáridó oktőber 22-
e, szeľinte a testtileti ülés napján a felhívás nem tud megvalósulni.

Zentai oszkáľ
Dr. Mészár Erika a|jegyzo v á|aszo|.

Dr. Mészáľ Erika
A határidő aľ.ő| szőI, hogy a Testiilet aznap elfogadja, és onnantólkezdve intézkeđni kell. Nem
olyan hatátíđőt tuznek ki, hogy meddig kell megjelentetni, hanem hogy ettől a naptól kęzdve
kap felhata|mazást aÍÍa a polgármesteľ' hogy ezt a felađatot végrehajtsa, ezétt az a fiap van
megjelolve.

Zentai oszkár
Megadja a szőt dr. Eross Gábor képviselőnek
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Dľ. Erőss Gábor
A hatźrozati javaslat nyelvtanilag hibás, ennek a kijavítását javasolj a. Az első határozati
pontban a2. tagmondat elején ki kellene cserélni az ,,arĺel|ye|,, szőt,,hogy''-ra. Továbbá' egy 3.

határozatipontbeiktatásáratesz javaslatot.

Zentai Oszkár
Kérdezi,hogyezabizoÍtságihatározati javaslathozmódosító?

Dr. Erőss Gábor
A határ o zati j avas 1 at 3 . határ o zati p ontj aként szeretné.

Zentai Oszkár
Szavazásra bocsátja dr. Erőss Gábor módosító javas|attú, miszerint:

Az Embeľi Erőforrás Bizottság dr. Erőss Gábor módosító javaslatával (mely szerint a
határozati javaslat az alábbi 3. ponttal egészüljon ki: 3, a felhívás céljainak megvalósulósa
érdekében feĺkéri a polgármesteľt, hogł dolgozzon ki cselekvési tervet Józsefváľos fosszilis
eneľgiafelhasznólásának és üvegházgáz-kibocsátásának csokkentésére, ilĺetve a
klímaaĺkalmazkodásra) javasolja a Képviselő-testületnek az eĺőterjesztés megtórgyalását.

Zentai Oszkáľ
Megállapítja, hogy azEmberi Erőfoľrás Bizottság dľ. Erőss Gábor módosító javaslatźń 4 igen,
6 nem, 0 taľtózkodás szavazattal elutasította:

181/2015.(X.21.) sz. EMBI hatáľozat (4 ieen.6 nem szavazattal. 0 tartózkodás mellett)

Az Emberi Erőforľás Bizottság az alábbi határozati javaslatot nemfogadja el:

Az Emberi Erőforrás Bizottság dr. Erőss Góbor módosító javaslatőval (mely szerint a
hatarozati javaslat az alábbi 3. ponttal egészüljön ki: 3. a felhívás céljainak megvalósulása
éľdekében felkéri a polgármestert, hogy dolgozzon ki cseĺekvési tervet Józsefváros fosszilis
energiafelhasznólásánąk és üvegházgdz-kibocsátásdnak csökkentésére, illetve a
klímaalkalmazkodásra) javasolja a Képviselő-testületnek az előterjesztés megtárgyalását.

Zentai Oszkár
Az eredeti határozatí javaslatot bocsátja szavazźsra.

Az Emberi Eľőforrás Bizottság javasolja a Képviselő-testületnek az előterjesztés

meg!árgya|ását.

Felelős: polgármester
Hataridő: 2015' o|<tőber 22.

Zentai Oszkáľ
Megállapítja, hogy az Emberi Erőforrás Bizottság az a|thbi hatźrozatokat 8 igen, 0 ĺem, 2
hrtő zko dás szav azattal elfo gadta :
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182/2015.(X.21.) sz. EMBI határozat (8 igen. 0 nem szavazattal,2 tartózkodás mellett)

Az Emberi Eľőforľás Bizottság javasolja a Képviselő-testtiletnek az előterjesztés
meglárgyalásźÍ..

ľ.elelos: polgármesteľ
Határidő: 20|5. oktőber 2f.

Zentai Oszkár
Megállapítja, hogy további kérdés, hozzászőIás nincs,
peľckor bezárja.

ezért a Bizottság tilését 10 óra 10

K. m. f.

/ simpń
aBiźottsáő. alelnĺjke

A jegyzőkonyvet készítette: ̂" "' 
.----, // A
Í ą*,U?ra ĺ- .
Fazekasné Ya,gaLivia

Szervezési és Képíiselői Iroda ngyíntézője

/*l
Vidĺákné Csébi Tímea

Szervezési és Képviselői Iroda ngyintézője

7-*Z'2--, ---
Zentai Oszkár

aBizottsás. elnĺjke

A bizottsáei iegYzőkönw mellékletei:
I. számu melléklet: meghívó
2. számű melléklet: jelenléti ív
3 . számt melléklet : előterj esztések

A jegyzőkonyv az Mĺjtv-ben foglalt rendelkezéseknek megfelel, és az Emberi Erőforľás
Bizottság 2015. október 21-i Ĺilésén elhangzottakat hitelesen tanúsítja.

i és Képviselői hoda vezetoje
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